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Hallituksen kokous 17/2024 

Kokousaika: 10.10.2024 klo 18.00 
Kokouspaikka: verkkokokous 

Läsnä 

Inari Kuisma  Puheenjohtaja        
Eja Jägerroos  jäsen         
Markku Kivistö jäsen         
Rauno Koskinen jäsen          
Tea Vaara  jäsen          
Emmi Savolainen jäsen         
Pauliina Sjöholm jäsen          
Maarit Nybonn varajäsen         
Jaana Helin   jäsen  liittyi 374.3 kohdassa, jäi pois kesken    
Minna Rasinpää jäsen  liittyi 375.2 kohdassa 

Kimmo Kuisma hallituksen ulkopuolinen kokoussihteeri 

Poissa: 

Tanja Rinnetmäki jäsen         
Ulla Kamila  varajäsen 

 

369. Kokouksen avaus                         
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.01. Todettiin sihteeri Jaana Helinin 
eroaminen kokonaan sihteerin toimesta ja Kimmo Kuisma hoitaa tämän 
kokouksen sihteerin tehtävät. 
 

370. Päätösvaltaisuuden toteaminen       
Todetaan kokous päätösvaltaiseksi. 
 

371. Työjärjestyksen hyväksyminen       
Hyväksytään työjärjestys. 
 

372. Kokouksen 16/2024 pöytäkirjan hyväksyminen.     
Hyväksyttiin muutoksin. 
 

373. Kokouksen 16/2024 pöytäkirjan nettiversion hyväksyminen   
Hyväksyttiin samoin muutoksin. 
 

374. Talousasiat           
 374.1  Tilin FI27 80001200057215 saldo ja tapahtumat    
  Tilin saldo xx.xxx,xx €. 
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374.2  Tuotemyynti           
  Ei ole myyty mitään. 

374.3  Laskujen hyväksyntä        
  Selkäkuvaustukianomuksia on tullut n. 30 kpl. Ei ole vielä kirjattu.  
  Hyväksytään laskut välillä 04.09.–03.10.   
 
375. Liittokokous 2025          

 375.1 Ajankohta         
Etelä-Pohjanmaa kysyy ajankohtaa, samoin PIKA-toimikunta. Esitetään   
 päivämääräksi 12.04.2025  Paikkatoive: ehkä noin 50 osallistujaa, jos  
hybridimahdollisuus .  Inari vastaa EP:lle päivän ja pyytää EP tilavastaavan 
yhteystiedot  Markulle.  
375.2   LSMK:n ehdotus hybridikokouksesta     
Hybridikokouksen mahdollisuuden selvittäminen jää odottamaa lisätietoa 
(Pauliina ja Markku selvittävät).  Läsnäolokokouksen hintataso on ollut noin 
1.000,00–2.000,00 €. Hybridin hintataso on varmaan saman  verran siihen 
päälle. Maksimi 2.500,00 € hybridin osuus.  
 

376. Jäsenasiat           
 376.1 Uudet ja eronneet         
 4 eronnutta, kirjataan.  9 uutta jäsentä, hyväksytään. 

376.2 Yhdistyksen jäsenhakemus 
 
377 Digitoimikunta          
 377.1 VAHI-pöytäkirjojen tallennus       
  Tuomas lupautunut tallentamaan.   

377.2 Muutokset MäykkyNetin palveluiden käyttöoikeuksiin   
 Jäsenrekisterissä olevaan sähköpostiosoitteeseen saa katselulinkin.  
 Tiedotetaan lehdessä, Facebookissa, nettisivulla ja Mäykkynetissä. 
 

378. Jalostustoimikunta         
 378.1 PM-terveysryhmä         
 Siirretään seuraavaan kokoukseen.  

378.2 Kennelliiton pentulistan jalostussuosituksien täyttyminen  
Siirretään seuraavaan kokoukseen. 
378.3 Jalostusuroslistan ehdot       
Siirretään seuraavaan kokoukseen. 
378.4 Pentuvälityksen ehdot       
Siirretään seuraavaan kokoukseen. 
378.5 Risteytyspoikkeusluvan ehdot     
Nykyiset voimassa tämän vuoden loppuun.  Seuraavaan kokoukseen. 
378.6 Yli 8-vuotiaiden koirien PEVISA-poikkeuslupa     

 Tullut yllätyksenä, että Kennelliitto vaatii huomattavasti tarkemmat   
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 selvitykset koiran taustoista kuin alun perin oli tiedotettu. Tiedotuksella   
 on kiire ja tulee varautua runsaaseen hakemusmäärään varaamalla   
 jalostustoimikuntaan riittävästi käsittelijöitä.  
 
            Jalostustoimikunnan ehdotus vältettävistä sairauksista sinänsä vastaa      
            kattavuudeltaan JTO:ta.  
 
            Hyväksytään Jalostustoimikunnan ehdotus: 1 kk käsittelyaika ja suositus  
            hakemisesta 2–3 kk ennen astutusta. Tekstit tulee kääntää  myös ruotsiksi.  
            On tärkeätä, että kriteerit ovat selkeitä, jotta päätökset ovat riidattomia. Koska  
            on epäselvää, kuinka laajasti Kennelliitto vaatii koiran taustat selvitettäviksi,  
            niin Inari kysyy vielä Kirsi Sainion mielipidettä pyytäen kirjallisen vastauksen. 

378.7 PEVISA muutoksista tiedottaminen Mäyräkoiramme, www, fb jne. 
Siirretään seuraavaan kokoukseen. 
378.8  Pidetään Webinaari uudesta PEVISA:sta,  tallennetaan ja saa tulla 
kustannuksia. 
 

379. Julkaisutoimikunta         
 379.1 Mäyräkoiramme 4/24        
 Ei ole lehtitoimikunnan esisuunnitelmaa. Deadline tämän kuun lopussa.  

379.2 Apua-päivitys         
 Asia on kesken, tuskin ehtii tämän vuoden puolella ulos painosta, hyvä jos  
            taittoon. Muutaman viimeisen jutun työstäminen odottaa. 
 
380. LUME/LUT-toimikunta         
 Ei tiedotettavaa. 
 
381. VERI-toimikunta          
 Tea laittaa kerhotiedotteen listalle VERI-arvokokeiden hakemisen, että kerhot    
             ennättävät anoa arvokokeet ajoissa. 
 
382. MEJÄ-toimikunta           
 382.1 Toimikunnan eroilmoitus        
 Uutta toimikuntaa ei muodosteta tässä vaiheessa.  On muodostettu  
            työryhmä arvokokeiden järjestämisen ohjeiden laatimiseen.   
            Nettisivuilla: Rauno yhteyshenkilönä, muut poistetaan. 

382.2 YT-kollegion kokousmuistio ja toimintasuunnitelma   
 Mäyräkoiraliitto budjetoi 500,00 € osuuden tuomarikoulutukseen.  

382.3 Maaottelu 2027         
 Ei kerrottavaa. 

382.4 SM 2026          
Olisi hyvä, jos talvella 2025 olisi jo tiedossa järjestäjä. 
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382.5 Rotumejä 2024 tukianomus, Tammermaa     
 Anomus 500,00 € hyväksytään.    

382.6 MEJÄ-maaottelu Norja 2025  
  Norjaan pyydetään XXXXX joukkueenjohtajaksi, joten voivat lähettää postit 
 hänelle. Rauno kysyy vielä ja varmistaa, että XXXXX sopii.  

382.7 Rotumejä 2025         
 Länsi-Uudenmaan Mäyräkoirakerho on luvannut ottaa vetovastuun. 
 
383 MÄAJ-toimikunta 

383.1 Pohjoismainen maaottelu       
Ei tiedotettavaa. 
383.2 Oikaisuvaatimus MÄAJ-tuloksiin vanhentuneen rokotuksen              
vuoksi 
Mäyräkoiraliitto tekee Kennelliitolle oikaisuvaatimuksen vanhentuneilla  
rokotuksilla startanneen koiran tulosten poistamiseksi. MÄAJ-tmk ilmoittaa 
toimihenkilöille tehdyistä virheistä ja koiranomistajalle poistetuista tuloksista. 
Tämä pykälä on tarkastettu.  
383.3  MÄAJ-SM-koe         
Inari edustaa, SML maksaa matkat. 
 

384 Ulkomuototuomaritoimikunta       
 384.1 Kollegio 26.9.2024.         
 Uusi ulkomuototuomari Ville Meronen. 
 
385. Yhteistyötoimikunta         
 Ei tiedotettavaa.  
 
386. PIKA-toimikunta       

Suunnitellaan ylituomarikurssia huhtikuulle sekä vanhoille tuomareille 
jatkokoulutusta.  Tuovi Henttu-Torckellille tullut kyselyitä. Esim. Kymessä ei ole 
vakituista tuomaria. Hallitus hyväksyy koulutukset. Tiedotus ja vaatimukset 
täytyy pian saada esille.  
 

387. Näyttelytoimikunta          
 387.1  Pääerkkari 2026         
 Anottu 7/26. Järjestää SML ja Oulun seudun terrieriyhdistys ry. 
 
388. Tiedotustoimikunta         
 Loppuvuoden jäsentiedotteeseen PEVISA-asiaa.  
 
389. Pentuvälityksen prosessit ja vasteet       
 Seuraavaan kokoukseen. 
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390. Terveystietokanta          
 Ei uutta. 
 
391. SML  80 v-työryhmä         
 Seuraavaan kokoukseen. 
 
392. Yhteistyöstrategiatoimikunta       
 Ei ilmoitettavaa. 
 
393. Sponsoriasiat          
 Ei ilmoitettavaa. 
 
394. Muistamiset  
          
395. Puollot  
          
396. Muut asiat           
 396.1 Vuolasvirta-palkinnot, palkinnonjakotilaisuus     
 Minna edustaa. 

396.2 SKL:n tiedote otteluavustuksista ja edustusjoukkueista  
Tarkistetaan, mikä koskee kotimaisia kokeita. 
 

397. Muut asiat           
 Uuden sihteerin hankinta.  
 
398. Seuraava kokous           
 Seuraava kokous pidetään 23.10.2024. 
 
399. Kokouksen päättäminen         
 Puheenjohtaja päätti kokouksen Klo 22.40. 
 

Vakuudeksi  
 

_______________________________________ ____ . ____ ________ 

______________________________  ________________________________ 

Inari Kuisma     Kimmo Kuisma 
Puheenjohtaja    sihteeri 

 


